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Protokół z CLXX (170) posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Gołdapi. 

w dniu 28 grudnia 2024 roku 

godz. 0901 – 0924 

Ad.1  

Starosta stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji  

– 2 członków zarządu /lista obecności w załączeniu – zał. nr 1 do protokołu/, otworzyła CLXX (170) 

posiedzenie Zarządu Powiatu /porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Przewodnicząca Zarządu zapytała czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad ? 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Zarządu przeszła do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 2  

Główny specjalista ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz przedstawiła 

wniosek w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację w formie wsparcia zadań 

publicznych Powiatu Gołdapskiego w 2024 r. /wniosek  w załączeniu- zał. nr 3 do protokołu/. 

Główny specjalista ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz 

poinformowała, że Powiat wspiera zadania na rzecz ogłoszenia konkursu ofert na realizację  

w formie wsparcia zadań publicznych Powiatu Gołdapskiego w 2024 r. Główny specjalista  

ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że jest  

to 7 priorytetów, które zostały uchwalone przez Radę Powiatu w Gołdapi 21 września 2023r. 

w programie współpracy. Główny specjalista ds. organizacji pozarządowych  

Pani Wioletta Anuszkiewicz dodała, że są to zadania z zakresu: Kultura, sztuka, ochrona dóbr 

kultury i tradycji, dziedzictwo historyczno - kulturowe w tym mniejszości narodowych  

 –  9 000 zł, Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu oraz ratownictwa i ochrony ludności  

– 8 000 zł, Nauka, edukacja, oświata, wychowanie i działania na rzecz integracji europejskiej 

oraz rozwijanie kontaktów i współpraca między społecznościami – 8 000 zł, Promocja  

i organizacja wolontariatu oraz działalność wspomagająca rozwój wspólnot i społeczności 

lokalnych – 5 800 zł. Edukacja ekologiczna – 5 800 zł, Krajoznawstwo oraz wypoczynek dzieci 

i młodzieży – 2 600 zł, Wspieranie działalności Centrum Wspierania Aktywności Społecznej – 

5 800 zł. Główny specjalista ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz 

poinformowała, że te kwoty delikatnie uległy zmianie, ponieważ we wcześniejszych latach  
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był jeszcze jeden priorytet czyli stypendia. Główny specjalista ds. organizacji pozarządowych 

Pani Wioletta Anuszkiewicz dodała, że zadanie powinno być w całości wykonane w roku 2024. 

W 2024 r. zgodnie z projektem budżetu Powiatu Gołdapskiego na realizację zadań 

wymienionych w niniejszym ogłoszeniu przeznaczono kwotę 45 000 zł. 

 

Przewodnicząca Zarządu zapytała czy są pytania do przedstawionego wniosku.  

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie rozpatrzył wniosek w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację w formie wsparcia zadań publicznych Powiatu Gołdapskiego 

w 2024 r. 

 

Ad. 3a 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pani Marta Wisznewska przedstawiła projekt 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii na temat zaliczenia drogi do kategorii 

dróg gminnych /projekt uchwały Zarządu Powiatu w załączeniu- zał. nr 4 do protokołu/. 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pani Marta Wisznewska poinformowała,  

że gmina Gołdap zwróciła się do Zarządu Powiatu w Gołdapi w sprawie wyrażenia opinii  

co do zaliczenia ulicy Wczasowej położonej w mieście Gołdap do kategorii dróg gminnych.  

W myśl zapisów ustawy o drogach publicznych do dróg gminnych zalicza się drogi  

o znaczeniu lokalnym niezaliczone do innych kategorii, stanowiące uzupełniającą sieć dróg 

służących miejscowym potrzebom, z wyłączeniem dróg wewnętrznych zaś zaliczenie  

do kategorii dróg gminnych następuje w drodze uchwały rady gminy po zasięgnięciu opinii 

właściwego zarządu powiatu. Ustalenie przebiegu istniejących dróg gminnych następuje  

w drodze uchwały rady gminy. 

 

Przewodnicząca Zarządu zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Zarządu Powiatu.  

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska zapytała jaka była wcześniejsza kategoria. 
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Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pani Marta Wisznewska odpowiedziała, że była 

to droga wewnętrzna, nie była przypisana do żadnej drogi publicznej.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia 

opinii na temat zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

Ad. 3b 

Główny specjalista ds. zdrowia i pomocy społecznej Pani Magdalena Mackiewicz przedstawiła 

projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyznaczenia aptek ogólnodostępnych  

do pełnienia dyżurów w porze nocnej oraz w dni wolne od pracy na terenie powiatu 

gołdapskiego w 2024 roku /projekt uchwały Zarządu Powiatu w załączeniu- zał. nr 5 do protokołu/. 

Główny specjalista ds. zdrowia i pomocy społecznej Pani Magdalena Mackiewicz 

poinformowała, że zgodnie z ustawą z dnia 17 sierpnia 2023 r. o zmianie ustawy o refundacji 

leków, środków spożywczych specjalnego przeznaczenia żywieniowego oraz wyrobów 

medycznych oraz niektórych innych ustaw, która weszła w życie 1 listopada 2023 r.,  

od 1 stycznia 2024 zmieniają się zasady dyżurowania aptek. Zarząd Powiatu dokonał analizy 

rozkładów godzin pracy aptek, przekazanych przez apteki ogólnodostępne w Gołdapi  

i stwierdził, iż konieczne jest wyznaczenie dyżurów określonych w nowym brzmieniu artykułu 

2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. Prawo farmaceutyczne. Postanowiono, iż dodatkowe 

godziny dyżurów zaspokoją potrzeby ludności w zakresie zapewnienia mieszkańcom dostępu 

do świadczeń farmaceutycznych. Z informacji otrzymanych od gołdapskich farmaceutów 

wynika, iż nocne zapotrzebowanie na pracę aptek jest znikome, dlatego wystarczające będzie 

ustalenie poniższych dyżurów: dyżury w porze nocnej od poniedziałku do piątku w godzinach 

21:00 - 23:00, dyżury w porze nocnej w soboty oraz dni wolne od pracy (tj. niedziele i święta) 

w godzinach 20:00 – 22:00, dyżury w dni wolne od pracy (tj. niedziele i święta) w godzinach: 

12:00 - 16:00.  

 

Przewodnicząca Zarządu zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Zarządu Powiatu.  
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Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska powiedziała, że zgodnie z prośbą Pani Starosty odbyło 

się spotkanie z aptekarzami. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała,  

że ze wszystkich aptek współpracę zadeklarowały dwie, z czego jedna nie posiada  

jeszcze pełnej kadry do realizacji tego. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska dodała,  

że jest to apteka Ania oraz apteka znajdująca się w przychodni na ulicy Słonecznej. Sekretarz 

Powiatu Pani Anna Makowska powiedziała, że niektóre powiaty podejmują uchwałę w starym 

systemie prawnym, w którym dyżury pozostają takie jakie były. Sekretarz Powiatu Pani Anna 

Makowska powiedziała, że podjęto decyzję o zaproponowaniu uchwałę Zarządu Powiatu  

na podstawie nowych przepisów, które są korzystniejsze dla tych aptek. Sekretarz Powiatu  

Pani Anna Makowska dodała, że płatność dla apteki będzie wynosiła 148,47 zł i jest to umową 

między NFZ a daną apteką wskazaną w uchwale.  

 

Członek Zarządu Pani Grażyna Senda zapytała czy tak jak w poprzednich przepisach dyżur 

musi być zabezpieczony magistrem farmacji. 

 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska odpowiedziała, że tak, musi być. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie wyznaczenia 

aptek ogólnodostępnych do pełnienia dyżurów w porze nocnej oraz w dni wolne od pracy 

na terenie powiatu gołdapskiego w 2024 roku 

 

Ad. 3c 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Józefowicz przedstawiła projekt 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie nabycia przez Powiat Gołdapski niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 21/1  

o pow. 0,0516 ha, położonej w obrębie Miczuły gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność 

osoby fizycznej, przeznaczonej pod drogę powiatową. /projekt uchwały Zarządu Powiatu w załączeniu- 

zał. nr 6 do protokołu/. 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Józefowicz poinformowała,  

że nabycie przez Powiat Gołdapski od osoby fizycznej niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 21/1 o pow. 0,0516 ha, położonej  
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w obrębie Miczuły gmina Banie Mazurskie w celu regulacji stanu prawnego wyżej 

wymienionej działki, tj. pod drogę powiatową nr 1819N. 

 

Przewodnicząca Zarządu zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Zarządu Powiatu.  

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie nabycia  

przez Powiat Gołdapski niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 21/1 o pow. 0,0516 ha, położonej w obrębie Miczuły gmina Banie 

Mazurskie, stanowiącej własność osoby fizycznej, przeznaczonej pod drogę powiatową. 

 

Ad. 3d 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Józefowicz przedstawiła projekt 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie nabycia przez Powiat Gołdapski niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 57/1 o pow. 0,0059 ha, 

położonej w obrębie Miczuły gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność osoby fizycznej, 

przeznaczonej pod drogę powiatową /projekt uchwały Zarządu Powiatu w załączeniu- zał. nr 6 do 

protokołu/. 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Józefowicz poinformowała,  

że nabycie przez Powiat Gołdapski od osoby fizycznej niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 57/1 o pow. 0,0059 ha, położonej  

w obrębie Miczuły gmina Banie Mazurskie w celu regulacji stanu prawnego wyżej 

wymienionej działki, tj. pod drogę powiatową nr 1819N. 

 

Przewodnicząca Zarządu zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Zarządu Powiatu.  

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie nabycia  

przez Powiat Gołdapski niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem 



 

6 

 

ewidencyjnym działki 57/1 o pow. 0,0059 ha, położonej w obrębie Miczuły gmina  

Banie Mazurskie, stanowiącej własność osoby fizycznej, przeznaczonej pod drogę 

powiatową. 

 

Ad. 4 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska powiedziała, że jeśli chodzi o Dom Dziecka to zadanie 

Caritas ale aktualnie został wyłoniony nowy podmiot, który będzie się tym zajmował  

jako organizacja pozarządowa. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska powiedziała,  

że była tam kwestia finansowa dotycząca zakupów przedmiotów ruchomych, które zostały  

w placówce. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska dodała, że zostało to wycenione  

53 000,00 zł. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że pojawiła się opcja 

zaproponowania im aby przekazali to nieodpłatnie, ponieważ było to kupowane dla tej 

jednostki. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska powiedziała, że wystąpiła kancelaria 

radców prawnych z żądaniem zapłaty tej kwoty w ciągu 14 dni. Sekretarz Powiatu Pani Anna 

Makowska dodała, że w przypadku wygaśnięcia umowy lub jej rozwiązania jesteśmy 

zobowiązani zapłacić zobowiązania w ciągu 2 lat od dnia wygaśnięcia.  

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że w międzyczasie Pani Sekretarz dotarła 

do przedsiębiorcy, który załatwił meble i łóżka. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska dodała, 

że na prośbę Starosty inny przedsiębiorca zabezpieczy w najbliższym czasie nowe materace, 

ponieważ poprzednie nie spełniały one już wymogów sanepidu. Starosta Pani Marzanna 

Wardziejewska dodała, że już widać zmianę korzystną dla wychowanków.  

 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska powiedziała, że zyskano 30 nowych łóżek. Sekretarz 

Powiatu Pani Anna Makowska powiedziała, że nikt się nie spodziewał, że dostaną również  

21 szafek nocnych. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że odebrano 

również 10 tysięcy od przedsiębiorcy gołdapskiego, które zostały przekazane dla Domu 

Dziecka. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska powiedziała, że Caritas miał obowiązek 

wymienić te materace, ponieważ trafiły one do protokołu kontrolnego sanepidu.  

 

Członek Zarządu Pani Grażyna Senda zapytała czy ten sprzęt znajduje się w kosztorysie  

do spłacenia. 
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Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska odpowiedziała, że nie, ponieważ 15 lat temu Caritas 

dostał te łóżka od przedsiębiorcy, od którego pozyskano nowe łóżka.  

 

Członek Zarządu Pani Grażyna Senda zapytała jak wygląda sytuacja szczepień przeciw 

COVID-19. 

 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska odpowiedziała, że na ten moment nie orientuje  

się w tej sprawie ale pozyska informację na ten temat.  

 

Ad. 5 

Wolne wnioski nie zgłoszono. 

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Zarządu podziękowała Członkom Zarządu za pracę. Zamknęła CLXX (170) 

posiedzenie Zarządu Powiatu . 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 7 stron kolejno ponumerowanych. 

 

                 STAROSTA  

 

                 Marzanna Marianna  

           Wardziejewska        

 

Członkowie Zarządu: 

1. Andrzej Ciołek…………………………………………. 

2. Grażyna Barbara Senda………………………………… 

3. Stanisław Wójtowicz……………….…………………... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Monika Bruszewska 28.12.2023 r. 


